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P R O T O K Ó Ł NR LIII/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 25 stycznia 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena  - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. Następnie podziękował wszystkim 

zaangażowanym osobom za udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy. 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 rok:  

2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 

rok. /numer druku LIII/3/18/. 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 rok: 

3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w 

Kożuchowie na 2018 rok. /numer druku LIII/4/18/. 

4. Sprawozdanie z działalności za 2017 rok: 

4.1. Rady Miejskiej w Kożuchowie; 

4.2. Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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7.1. nadania nazwy „Skwer Pionierów Ziemi Kożuchowskiej”. /numer druku LIII/1/18/ 

7.2. nadania nazwy ulic na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LIII/2/18/ 

7.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku LIII/5/18/  

7.4. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

/numer druku LIII/6/18/ 

7.5.   wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu. /numer druku LIII/7/18/ 

7.6. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku LIII/8/18/ 

7.7. zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. /numer druku 

LIII/9/18/ 

8. Sprawy różne.  

9. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał: 

- w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kożuchów dla szkół 

niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania. /numer druku LIII/10/18/ 

Projekt został przyjęty do porządku obrad jednogłośnie. /za – 14/ 

 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1053F w m. Radwanów”. /numer druku LIII/11/18/ 

Projekt został przyjęty do porządku obrad jednogłośnie. /za – 14/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wycofanie 

z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia zasad 

i wysokości diet dla radnych. /numer druku LIII/9/18/ 

Projekt został wycofany jednogłośnie. /za- 14/ 
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Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 rok:  

2.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 

rok. /numer druku LIII/3/18/. 

3. Przyjęcie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 rok: 

3.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w 

Kożuchowie na 2018 rok. /numer druku LIII/4/18/. 

4. Sprawozdanie z działalności za 2017 rok: 

4.1. Rady Miejskiej w Kożuchowie; 

4.2. Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. nadania nazwy „Skwer Pionierów Ziemi Kożuchowskiej”. /numer druku LIII/1/18/ 

7.2. nadania nazwy ulic na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LIII/2/18/ 

7.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku LIII/5/18/  

7.4. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

/numer druku LIII/6/18/ 

7.5.   wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu. /numer druku LIII/7/18/ 

7.6. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku LIII/8/18/ 

7.7. trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kożuchów dla szkół niepublicznych 

o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania          

/numer druku LIII/10/18/ 

7.8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1053F w m. Radwanów”. /numer druku LIII/11/18/ 

8. Sprawy różne.  
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9. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

 

Do pkt. 2.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 rok. /numer druku LIII/3/18/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 3, nie głosowało - 0/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 3.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2018 rok. /numer 

druku LIII/4/18/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania 

- 0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.1. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej w Kożuchowie za 2017 rok. /Sprawozdanie w załączeniu/ 

Następnie otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej zauważyła, że w 2017 roku 

złożyła 19 interpelacji, które tylko 3 nie zostały zrealizowane. Następnie radna wyraziła nadzieję 

na dalszą udaną współpracę. 
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Do pkt. 4.2. 

Niezgodzki Jacek  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

przedstawił sprawozdanie z działalności tej komisji za 2017 rok. /Sprawozdanie w załączeniu/ 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, przedstawiła sprawozdanie z działalności tej komisji za 2017 rok. /Sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, przedstawił sprawozdanie z działalności tej komisji za 2017 rok. /Sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, przedstawił sprawozdanie z działalności tej komisji za 2017 rok. /Sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 28 grudnia 2017 r. /Informacje w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – 

radna Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – sołtys 

Sołectwa Mirocin Dolny, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji zapytano jaka jest perspektywa, że w ramach Budżetu Obywatelskiego 

powstanie bieżnia przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie oraz o pozwolenie na budowę 

ekranu dźwiękochłonnego przy zakładzie „Jerzyny Meyer” przy ulicy Żeromskiego. Następnie 

radna Brzezińska Barbara podziękowała radnemu Jakóbczak Tomaszowi za bieżące 

informowanie jej w tej sprawie. Następnie Burmistrz Kożuchowa wyraził pozytywną opinię na 

temat współpracy z firmą „Jerzyny Meyer”. Następnie omówiono uporządkowanie gospodarki 

wodno – ściekowej na terenie miasta Kożuchów oraz o roli jaką odgrywa Gminna Spółka 

Wodna. Następnie Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, zapytał kiedy zostanie wybudowana 

hala na strefie przemysłowej oraz zapytał czy są wydane już jakieś pozwolenia na budowę na tym 
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obszarze?  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz – 

radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa.  

Podczas dyskusji Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, odczytał oświadczenie 

dotyczące wypowiedzi Drzewieckiego Ireneusza w lokalnej gazecie w sprawie podwyżki dla 

Burmistrza Kożuchowa /oświadczenie w załączeniu/. Następnie zapytano o pełnione funkcje 

przez grafika komputerowego oraz rzemieślnika w Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, 

przypomniano o potrzebach wybudowania przystanku autobusowego oraz sygnalizacji świetlnej 

przy ulicy Nowosolnej. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej złożone podczas sesji Rady Miejskiej 

w Kożuchowie: 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Proszę o zobligowanie właściciela posesji położonej na działce nr 359/1, obręb 2 

w Kożuchowie (prawdopodobnie Drzymały 1/2) o uporządkowanie terenu, zwłaszcza od strony 

drogi przy ul. Drzymały. 
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Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

2. Proszę o złożenie wniosku o dofinansowanie budowy siłowni zewnętrznej w miejscowości 

Studzieniec, w ramach konkursu Ministerstwa Sportu i Turystki na dofinansowanie Otwartych 

Stref Aktywności (OSA). 

3. W związku z pytaniami od mieszkańców ul. Nowosolnej w Kożuchowie proszę o kopię - mapę 

poglądową projektu przebudowy skrzyżowania ul. Nowosolnej wraz ze zjazdem 

w ul. Inwestycyjną. 

4. Proszę o interwencję i pomoc w należytym przystosowaniu lokalu, jaki został przekazany Pani 

Barbarze Krzywickiej na ul. Słowackiego w Kożuchowie. Stan lokalu jest fatalny. W związku 

z zaistniałą sytuacją w zakresie jego przekazania, proszę by w takiego typu przypadkach, gdy 

gmina przyznaje lokal ze swoich zasobów,  urzędnicy wcześniej dokonywali weryfikacji stanu 

lokalu, a odpowiednie służby co najmniej go dostosowały do stanu, który by nie urągał godności 

osobie, której lokal jest przekazywany. 

5. Proszę o konkretną informację, w jaki sposób gmina zamierza rozwiązać problem 

niedostosowania mieszkania Pana S. Unierzyńskiego na ul. 22 lipca w Kożuchowie, ponieważ 

docierają do mnie sprzeczne informacje. Samo zamontowanie windy, czy podjazdu nie 

rozwiązuje problemów zainteresowanego, w związku z brakiem możliwości skorzystania 

z toalety, czy aneksu kuchennego. 

6. Proszę o informację pisemną, czy aktualnie jakikolwiek podmiot/osoba wystąpiła do gminy 

o uzyskanie pozwolenia na budowę jakiegokolwiek obiektu na naszej strefie ekonomicznej? 

Jeżeli tak, to w jakim celu i kiedy jest przewidywany koniec postępowania administracyjnego 

ww. temacie? 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

7. Informacja o sytuacji związanej z budową nasypu ziemnego, pełniącego funkcję ekranu 

akustycznego – kiedy będzie wybudowany? Jak na chwilę obecną zostanie rozwiązany problem 

z hałasem, który jest uciążliwy dla mieszkańców i sąsiadów firmy „Meyer Jarzyny”? 
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Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

8. Ul. Nowosolna – chodnik koło posesji Pani Jopek, po wyciągnięciu słupa w chodniku została 

dziura. Proszę o jej usunięcie. 

9. Chodnik między ul. Elektryczną, a ul. Słoneczną - zaczyna osuwać się podłoże pobocza 

chodnika i powstaje duża szczelina.  

10. Dojazd na ul. Polną do posesji Państwa Kostrakiewicz - zwracam się w imieniu Państwa, 

o zamontowanie lampy oświetleniowej do dojazdu do posesji. 

11. Proszę o dostarczenie wywrotki tłucznia na ul. Polną, dojazd do posesji Państwa 

Kostrakiewicz. Mieszkańcy deklarują się do rozgarnięcia tłucznia na drodze. 

12. Ul. Polna – nowo zamontowane oświetlenie nadal nie świeci.  

13. Ul. Polna – chodnik przy drodze powiatowej w wielu miejscach na dłuższych odcinkach jest 

w złym stanie technicznym.  

Do pkt. 7.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy „Skwer Pionierów Ziemi Kożuchowskiej”. /numer druku LIII/1/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulic na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LIII/2/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

/numer druku LIII/5/18/  
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

/numer druku LIII/6/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

/numer druku LIII/7/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

/numer druku LIII/8/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kożuchów dla szkół niepublicznych 

o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania          

/numer druku LIII/10/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 7.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1053F w m. Radwanów”. /numer druku LIII/11/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/  

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof 

– sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Stańczak Leszek – 

sołtys Sołectwa Stypułów.  

Podczas dyskusji zaproponowano, aby wydłużyć kadencję sołtysów z czterech do pięciu 

lat, zapytano na co przekładają się opłaty za wynajęcie świetlic wiejskich, zaproponowano 

spotkanie Rady Gospodarczej na temat kożuchowskiej strefy przemysłowej, zapytano jak 

wygląda sprawa uszkodzonego dachu w Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie, ponownie 

poruszono problem zbyt małych opłat za wynajęcie sali wiejskiej przez prywatne osoby, 

poruszono problem braku wjazdu do remizy strażackiej w Mirocinie Dolnym, błędnego 

naliczenia podatku od środków transportowych. Na zakończenie dyskusji zwrócono uwagę na 

osoby zajmujące się świetlicami wiejskimi oraz braku dróg dojazdowych na terenach wiejskich. 

Do pkt. 9. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LII z dnia 28 grudnia 2017 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 12, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:50. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Ozgowicz           Ireneusz Drzewiecki 


